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PROCES – VERBAL NR.189 
încheiat astăzi, 20 septembrie 2023, 

în şedinţă extraordinară de îndată a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 17:00, domnul Marius Florinel Nicolaescu, Vicepreşedintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare cu 
convocare de îndată desfășurată prin mijloace electronice (on-line). La această 
ședință s-au conectat pe platforma on-line pusă la dispoziție de Consiliul 
Județean Argeș 32 de consilieri județeni, fiind absenți domnul Ion Mînzînă, 
Președinte al Consiliului Judetean Argeș, domnii consilieri județeni Bogdan 
Angelin David și Cosmin Constantin Ghiță  deci şedinţa este statutară. 
         La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Bună ziua, începem cu prezența. 
Dl Mînzînă Ion este în concediu, Dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Subsemnatul prezent, dl Bălan 
Iosif Bogdan ?  

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - David Bogdan Angelin ?  

Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 
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Dl consilier județean Valentin – Ion Deaconescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl Grecu Dumitru?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iana Ion ?  

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Ilie Ion ?  

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Ioniță Marina Monalisa?  

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Ivan Marius-Bogdan ?  

Dl consilier județean Marius – Bogdan Ivan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dl Jinga Valerian ? 

Dl consilier județean Valerian Jinga – Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Lupaș Diana Elena? 

Dna consilier județean Diana Elena Lupaș - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel ? 
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Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dl Nae Eugen? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana?  

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Nițoiu Ramona Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna  Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dl Popa Florentin-Marius?  

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Sofianu Narcis-Ionuț! 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Stana Stelian ?  

Dl consilier județean Stelian Stana – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Tică Manuel ? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Prezent! 

 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dați-mi voie să supun aprobării 
ordinea de zi, avem un singur proiect : Proiect de hotărâre privind stabilirea 

unor măsuri în vederea asigurării continuității serviciului public de 

transport județean de persoane prin curse regulate în județul Argeș. Supun 
la vot ordinea de zi, voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

 

 

-I- 

 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
stabilirea unor măsuri în vederea asigurării continuității serviciului public de 
transport județean de persoane prin curse regulate în județul Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – S-a discutat în comisii despre ce 
este vorba, vă dau citire hotărârii - Proiect de hotărâre privind stabilirea unor 

măsuri în vederea asigurării continuității serviciului public de transport 

județean de persoane prin curse regulate în județul Argeș - În temeiul 
prevederilor art. 182, alin. (1) coroborat cu art. 196, alin. (1), lit.a) din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, Hotarareste,  

Art. 1. Se aprobă executarea în continuare a Programului judetean de transport 
persoane prin curse regulate cu valabilitate 01.01.2014 – 30.06.2019 aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 102/19.12.2012, actualizată, de 
către operatorii de transport judeţeni care au deţinut la 30.06.2023 licențe de 
traseu, până la data finalizării procedurii de atribuire a contractelor de delegare a 
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gestiunii serviciului public de transport public județean demarată de Consiliul 
Judeţean Argeș, dar nu mai mult de doi ani. 

Art. 2. Se aprobă modelul licenței de traseu și a Caietului de sarcini aferent, 
conform Anexelor 1 și 2, parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art. 3. Biroul Autoritatea Județeană de Transport va duce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

Art. 4. Serviciul Legislativ - Transparența Decizionala va comunica hotararea: - 
Institutiei Prefectului - Județul Argeș; - Agenției Teritoriale ARR Argeș; -
Biroului Autoritatea Județeană de Transport. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Dacă îmi permiteți și mie, este cert 
faptul că ne aflăm într-o situație foarte delicată la nivelul județului Argeș în ceea 
ce privește obligația, de a asigura funcționarea serviciului public local de 
călători la nivel județean pe trasee județene, istoric vorbind știm că la 
propunerea dumneavoastră, a executivului, a domnului Președinte, noi am votat 
încă de anul trecut noul program de transport județean. Știm, istoric vorbind, că 
a existat în litigiu, mi-ați spus chiar dumneavoastră domnule vicepreședinte, că 
s-a finalizat în acest an, știm că din punct de vedere procedural și legal, în 
momentul în care anumite localități, în ultima perioada au făcut solicitări de 
intrare în așa zisa zonă metropolitană pe transport public local de călători, a 
trebuit să facem modificările normale și la programul județean ca urmare a 
acestor schimbări noi din zona metropolitană, însă pe de altă  parte trebuie să 
fim sinceri când punem cu toții umărul să rezolvăm o situație de criză și să 
punctăm următoarele aspecte: 1 – la data de 30 iunie 2023 executivul, în baza 
hotărârilor votate de către noi, consilierii judeteni, trebuiau să depună toate 
eforturile și pentru a se finaliza procedurile de licitații a traseelor județene, 
înțeleg că au fost și cauze obiective, și nu mai insist pe acest aspect, dar din 
punct de vedere legal așa trebuia să acționăm. 2 – după data de 30 iunie 2023 
reprezentanți ai executivului, inclusiv colegi care va ajută pe parte juridică și pe 
parte contractuală și de întocmire a anumitor acte, au considerat că avem un vid 
legislativ și nu avem baza legala pentru a opera încă de la acea dată, adică 1 iulie 
2023, prelungirea licențelor de traseu eliberate de ARR la momentul precedentei 
proceduri  de licitație, e adevărat că ați spus în baza aprobării rezultatelor 
licitației naționale prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș  3 – S-a ajuns la o 
situație de criză, în sensul că așa cu spunea domnul Bogdan Ivan, noi facem o 
ședință de îndată pentru faptul că dumneavoastră la nivelul executivului nu ați 
avut o reacție adecvată vis-a-vis de această problemă foarte importanta în ceea 
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ce privește transportul județean de călători și de fapt transportatorii au refuzat să 
mai meargă pe trasee, pentru ca organele de control au început să aplice legea 
dincolo de faptul că până la urmă cu toții ar trebui să punem umărul ca serviciul 
public de transport al călătorilor la nivel județean să fie efectuat, vorbim de 
copiii care merg la școală, vorbim de oamenii care la serviciu sau la spital și așa 
mai departe. Avnâd în vedere colegii care au vorbit indiferent de culoarea 
politică pe care au avut-o, având în vedere că la nivelul juridicului consiliului 
judetean, al secretarului consiliului judetean s-a dat un aviz de legalitate, deși as 
putea să fac o paranteză foarte amplă pe ceea ce privește aplicabilitatea unor 
regulamente europene în problemele referitoare la administrația publică locală în 
condițiile în care nu s-au adoptat acte normative naționale sau județene prin care 
să se transpună prevederile regulamentelor europene, eu sunt pentru așa cum am 
arătat și la comisii și sper că și colegii mei din PNL și toți colegii, să fim de 
acord pe această situație de criză, să dăm dovadă de bunătate politică deosebită 
de dragul cetățenilor județului Argeș și să votăm propunerea de proiect cu care 
ați venit în această ședință de îndată în fața noastră, cu rugămintea expresă să 
faceți două lucruri: 1 – având în vedere faptul că domnul președinte, și vorbim 
de chsetii legale suntem dispuși cei din grupul PNL să ne alăturăm, este coleg și 
credem noi apropiat cu ministrul transporturilor, să încerce cu alți președinți de 
consilii județene, să obțină măcar un ordin al ministrului transporturilor, care să 
întărească soluția adoptată de noi în această seara 2. – în special dumneavoastră, 
domnule vicepreședinte Nicolaescu, să ne prezentați și nouă până săptămâna 
viitoare un raport exact  pe etape cu modul în care putem să grăbim să avem cât 
mai rapid finalizată procedura de atribuire a traseelor județene pe noua legislație, 
astfel încât să nu existe bănuiala din partea unor colegi că vrem să facem 
jocurile comerciale ale operatorilor care au deținut licențele legal până la data de 
30 iunie 2023. Vă rog frumos, eventual în cazul în care nu m-am exprimat 
suficient de frumos sau nu m-am făcut înțeles de către colegi, inclusiv de către 
cei care sunt în executiv, să urmăriți și ceea ce am spus pe înregistrare și să 
acționați ca atare. Vă mulțumesc foarte mult. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Vă mulțumesc domnule Sofianu, 
am înțeles, și dumeneavoastră ați spus o parte din motivele pentru care am ajuns 
în situația aceasta, sunt de acord cu o parte din precizările făcute de 
dumneavoastră, vreau să vă spun că regulamentul european ar trebui să primeze 
legislației naționale așa acum... 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Este prevedere constituțională, dar 
trebuie să adoptăm și noi la nivel național. 
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Nu există, aici există o problemă 
a noastră, a României, până la urmă și cu problema aceasta se confruntă toate 
consiliile județene, eu vă pot spune chiar astăzi pașii pe care îi avem de făcut, nu 
trebuie să așteptăm până săptămâna viitoare, chiar mâine se încheie licitații 
pentru achiziția unui consultant care va fi pe perioada derulării achiziției, noi 
avem caietul de sarcini deja votat în ședință, în ședință în care am aprobat 
programul județean de transport, noi în două săptămâni am putea ridica în 
platforma Sicap pentru licitație, după care așteptăm să depună cererile să vedem 
când ne vor spune când vor considera și colegii noștri, de fapt scrie în caietul de 
sarcini, după care va începe o perioadă lungă și grea de analiză a ofertelor , iar 
ceea ce este foarte   greu, sperăm să nu avem contestații, pentru că dacă vom 
avea contestații de acolo, nu știu cât timp ne vom întinde, pentru că nu depinde 
de noi, este un lucru pe care noi nu-l putem controla, dacă noi nu putem controla 
perioada de depunere și evaluare a ofertelor, perioada de contestații nu o putem 
evalua știți foarte bine, de aceea am trecut și în hotărâre nu mai mult de 2 ani de 
zile, eu  sper să fie 4-5 luni de zile.  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Sperăm ca perioada de evaluare a 
ofertelor să nu fie lungă și grea, să fie scurtă și extem de plăcută și doi, poate ne 
precizați până mâine , nu vă spun să ne spuneți acum,  care sunt motivele 
obiective pentru care nu s-a făcut această licitație de desemnare a consultantului 
încă de la momentul adoptării inițiale a noului program de transport județean. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Vă spun acum, suntem, la a treia 
procedură de licitație în primele două nu s-a înscris nimeni, la a treia am înțeles 
că ar fi cineva interesat dar nu putem garanta pentru că nu știm dacă au depus 
ofertele. Eu unul nu știu, nu am cunoștință. Așadar dați-mi voie să supun la vot 
proiectul de hotărâre...  

Dl consilier județean Florentin Popa – Domnule Vicepreședinte, dați-mi voie, 
dacă îmi permiteți, vreau să exprim două aspecte foarte scurte. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Domnule Popa, de ce nu ați spus 
în comisii, bat la ușă transportatorii. Vă ascult. 

Dl consilier județean Florentin Popa – Eu am primit un telefon de la 
dumneavoastră, de la consiliul județean, că ședința este la ora 6, acum am intrat 
pe grup din greșeală și am văzut că s-au logat colegii, în sfârșit, nu mai contează. 
Vreau să spun un aspect, termenul de doi ani mi se pare foarte mare, pentru că 
dacă ne uităm în legea achizițiilor vedem foarte clar acolo, sunt niște termene 
clare chiar și acolo la contestații, nu mai mult de 60 de zile de rezolvare a 



8 

 

contestațiilor, mi se pare un termen destul de lung, că un an era suficient. Ce s-a 
făcut și ce sa întâmplat deja nu mai putem schimba, important e ce să putem să 
facem, iar unul dintre lucrurile care ar trebui făcute și cu mare atenție în caietele 
de sarcini, mare atenție la condițiile de transport, pentru că nu știu dacă 
dumneavoastră ați mai circulat cu microbuzele în județul Argeș dar sunt 
microbuze cu câte 2 milioane de km, care nu au caldură, nu au aer condiționat, 
nu au condiții, nu au absolut nimic și nicio siguranță a călătorilor. Eu nu înțeleg 
cum se dau licențe la astfel de transportatori. Vă rog să trimiteți pe cineva care 
este responsabil pe domeniul acesta, inopinat să circule pe diverse trasee cu 
microbuzele, să vedeți în ce condiții circulă călătorii respectivi. Atât am avut de 
spus. Mulțumesc. 

Dl consilier județean Ion Iana – O secundă domnule Vicepreședinte, pe această 
speță pe care a spus-o colegul meu dl Popa, vreau să spun și eu câteva cuvinte. 
Într-adevăr se circulă foarte, foarte greu și în condiții improprii pe traseele din 
cadrul județului, microbuzele nu sunt corespunzătoare, oamenii sunt suiți claie 
peste grămadă, oamenii se plâng , văd că nimeni nu face nimic, ca să îndrepte 
aceste lucruri. Este de datoria noastră, are dreptate dl Popa, nu doar să le 
atribuim trasee, ci și să le cerem condiții pentru călători.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Vă mulțumesc. O să vă raspund 
pe rând și sper să fie ultimele intervenții. Termenul de doi ani , repet, este 
conform regulamentului 1370, este un termen maxim, nu mai mult de doi ani 
este trecut aici, noi sperăm ca în câteva luni să finalizăm. În caietele de sarcini, 
noi am aprobat deja caietul de sarcini, pentru licitația acestor trasee, veți vedea 
cum sunt punctate condițiile, nu numai prețul conteaza, ci și ce oferă condițiile 
de transport.  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu  - Condițiile nu sunt respectate!  

Dl consilier județean Ion Iana – Are dreptate domnul Sofianu, haideți să facem 
un control! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Nu avem ce să controlăm acum, 
pentru că suntem pe vechiul transport. 

Dl consilier județean Ion Iana – Mergeți o dată pe traseul Pitești-Câmpulung, vă 
rog eu, cu un microbuz, și vedeți ce se întâmplă în microbuz. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Nu putem noi consiliul județean 
să verificăm, daca are sau nu! 
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Dl consilier județean Florentin Popa – Domnule Vicepreședinte, la încheierea 
contractului verifică cineva dacă microbuzele sunt conform caietului de sarcini?  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Obligatoriu! Comisia, ei trebuie 
să ne prezinte. 

Dl consilier județean Florentin Popa – Atunci comisia nu și-a făcut datoria, 
domnule Vicepresedinte!  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Aceste microbuze sunt din 2014, 
care circulă astăzi. Haideți să supunem la vot. Voturi împotrivă?  

Dl consilier județean Ion Iana - Să tineți cont și de părerile noastre și actionați în 
consecință.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Am înțeles, o să ținem cont. 
Citiți în caietul de sarcini și o să vedeți. Voturi împotrivă? Abțineri. Nu sunt. 
Proiectul a trecut. 

Vă mulțumim pentru operativitate și să ne vedem sănătoși!  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 264. 

Ședinţa s-a încheiat la ora 17:45.   

 
 
 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 

 

Marius Florinel NICOLAESCU 

 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


